
Årets beretning - Formanden 2022 – Tobøl Rideklub 

 

Først og fremmest tak for det fine fremmøde her i aften, det er dejligt at se, vi har så mange medlemmer som er 

interesseret i klubbens drift og bestyrelsens arbejde igennem året.       

Klubben, og her igennem bestyrelsen og de frivillige, har igen haft et travlt år. Vi har haft mange stævner, 

hyggeaftener, ridelejer, programridning, kursuser og ikke mindst arbejdsdage. Vi takker alle de frivillige, i cafeteriet, i 

sekretariatet og på banerne.  

 

8/1 Nytårstaffel HDSK 

19-20/2 Fastelavnsstævne D med E klasser  

25/2 Fredagshygge – Hygge og kæphest 

13/3 VM breddestævne 

18/4 Påskerideturen  

24/4 VM breddestævne 

24/5 C stævne dressur 

25/5 D stævne spring 

11-12/6 Klubmesterskab 

2-3/7 Ridelejer 

19-21/8 DM DSAH 

27/8 Sommerfesten  

9/9 Fredagshyggeaften – Pizza og puds 

24-25/9 D stævne med E klasser dressur 

29-30/10 D stævne med Cup 

4/11 Fyraftens springstævne E  

5/11 Sydjysk mesterskab HDSK 

13/11 Klubcup kæphest  

18/11 Fredagshygge aften – Movie Night 

2-3/12 Julestævne E spring og dressur 

3/12 Julefrokost TBR ”de unge” 

 

Vi har de sidste par år afholdt vores generalforsamling online, det har fungeret fint og der har været mange som 

deltog. Det var en nødvenlighed pga. restriktioner osv., men vi har glædet os til at se jer live her i rytterstuen i stedet 

og det fejre vi med smørrebrød.      

Vi arbejder, i bestyrelsen, hele tiden på at give vores medlemmer de bedste muligheder, det gælder både med 

programridningskursus ved Anita Skovmøller og med månedligt dressurkursus med Dorthe Sjøbeck men ikke mindst 

også med de sødeste og bedste elevponyer og heste til vores elevryttere. Vi har i år også forsøgt os med spring 

kursus, dog uden den store tilslutning. Men vi forsøger igen her i 2023. Vi ved jo fra vores fyraftens springstævner at 

vi har en del springryttere i skabet.       

Vi favner bredt her i Tobøl rideklub og det er en af bestyrelsens prioteringer. Her skal være plads til alle, både lille 

Johanne på elevponyen og Katinka som rider landsstævner i dressur. Vi tror på at med hensyntagen, rummelighed og 

positiv indgangsvinkel til tingene kan vi favne alle.  

Vi forsøger at holde vores faciliter ved lige, vi ordner baner flere gange ugentligt og med hjælp fra Hanne og Arne 

holder vi banerne så godt vi kan, igennem året. Så også en stor tak til Hanne og Arne. 

Vi vil også gerne takke Søren og Katrine for godt samarbejde i året som er gået.      

Sidst med ikke mindst, så vil vi gerne opfordre alle til at hvis de har spørgsmål, ris eller ros så kontakt endeligt en fra 

bestyrelsen, så tager vi det med på næste bestyrelsesmøde.       
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